
Marianne Grodås ønsket de ca 50 frammøtte velkommen til Rondablikk og orienterte om driften 
og planene. 

  

De vanlige sakene, som innkalling, dagsorden, årsmelding og regnskap ble vedtatt uten 
innvendinger. 

  

Kostnadene til medlemsoppfølging og regnskap er høye, men vil etter møte med regnskapsfører bli begrenset til 
et omforent beløp for 2015. 

  

Forslag fra salen om heving av kontingenten til kr 300 pr år ble nedstemt. 

Kontingenten for 2015 forblir uendret kr 250. 

  

Vann og avløpssaken for Furusjøområdet går sin gang. Det er nå 135 registrerte interessenter.  

Det er fortsatt mulighet til å melde seg på. 

Bjørn Bjørke, leder av tekninsk etat i kommunen, sier anbudsdokumentene sendes ut i oktober, og 
det er håp om byggestart våren 2016. 

  

Samleplass for kvist var igjen et tema på møte. 

Dette er nå ordnet, og ordningen trer i kraft etter avviklingen av Furusjøen rundt løpet neste helg. 

Det blir merket samleplass på Rudland Fjellsenter. 

Se egen sak 

  

Det nye styret består av: 

Finn Strøm-Gundersen, leder, Anne Korsvold Saglien, Eystein Brustuen, Hildegunn Bjørgen, Inger 
Johanne Solli, Knut Sætre, Simen Opsahl og Simon Killi. 

  

Referatet sendes ut med medlemsfakturaen for 2015. 
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